

نشرة دافعي الضرائب Taxpayers Bulletin

عن الهيئة

About the FTA

The Federal Tax Authority (FTA) is the government entity responsible for the administration, collection and enforcement of federal taxes. It was established by the late President of the UAE, His Highness Sheikh Khalifa Bin Zayed Al Nahyan, via Federal Decree-Law No. 13 of 2016. To read more:

[Click here](#)

الهيئة الاتحادية للضرائب هي الجهة الحكومية المختصة بإدارة وتحصيل وتنفيذ الضرائب الاتحادية، وتأسست بموجب المرسوم بقانون الاتحادي رقم (13) لسنة 2016 الصادر عن رئيس الدولة صاحب السمو الشيخ خليفة بن زايد آل نهيان – رحمه الله، للمزيد:

[اضغط هنا](#)

الخدمات Services

Tax Group Registration for purposes of Value Added Tax

The purpose of this service is to register two or more persons who are conducting business as a single taxable person, by forming a Tax Group for VAT purposes. To access this service:

[Click here](#)

تسجيل المجموعة الضريبية لأغراض ضريبة القيمة المضافة

تهدف هذه الخدمة إلى تسجيل شخصين أو أكثر يمارسان أعمال كشخص واحد خاضع للضريبة، وذلك من خلال التسجيل كمجموعة ضريبية لأغراض ضريبة القيمة المضافة. يمكنك الدخول إلى الخدمة هنا:

[اضغط هنا](#)

باقعة موفق Muwafaq Package

موفق
muwafaq

The Federal Tax Authority (FTA) is committed to playing a crucial role in the UAE's efforts to support and empower the small and medium-sized enterprises (SMEs) sector and create the necessary conditions for its growth and development. With that in mind, the Authority has launched Muwafaq package, designed to specifically cater to SMEs. The Muwafaq package is an initiative that offers a set of privileges to SMEs in the UAE, along with training programmes and related educational material on the basics of tax procedures. The purpose is to enhance compliance by SMEs with tax laws and regulations applicable to the sector. To learn more on Muwafaq Package:

[Click here](#)

تهدف الهيئة الاتحادية للضرائب إلى أداء دور فعال من خلال المساهمة في جهود دولة الإمارات العربية المتحدة لدعم وتمكين قطاع الأعمال الصغيرة والمتوسطة، وتوفير الشروط اللازمة للتنمية وتطوير القطاع. ومن ذلك المنطلق، أعلنت الهيئة عن إطلاق باقعة موفق المصممة خصيصاً لتلك الأعمال. وباقعة موفق هي مبادرة للأعمال الصغيرة والمتوسطة في الدولة تقدم مجموعة من الامتيازات والبرامج التدريبية والمواد التعليمية المصممة وفقاً لأساسيات الإجراءات الضريبية بهدف تعزيز امتثال الأعمال الصغيرة والمتوسطة في الدولة للقوانين واللوائح الضريبية المطبقة في هذا القطاع. للمزيد من المعلومات عن باقعة موفق:

[اضغط هنا](#)

التشريعات Legislations

You may access the Federal Tax Authority's Decision No. 12 of 2023 on Conditions for Forming the Tax Group by Subsidiaries of a Government Entity for the Purposes of Federal Decree-Law No. 47 of 2022 on the Taxation of Corporations and Businesses by clicking here:

[Click here](#)

يمكنك الاطلاع على التحديث الجديد على قرار الهيئة الاتحادية للضرائب رقم (12) لسنة 2023 في شأن تحديد شروط تشكيل المجموعة الضريبية من الشركات التابعة للمملكة لجهة حكومية لأغراض المرسوم بقانون اتحادي رقم (47) لسنة 2023 في شأن الضريبة على الشركات والأعمال، من خلال الضغط هنا:

[اضغط هنا](#)

الأدلة المحدثة Updated Guides

You may access the New Corporate Tax Guide for Exempt Income: Dividends and Participation Exemption guide by Clicking here:

[Click here for more](#)

يمكنك الاطلاع على الدليل الجديد الخاص "بضريبة الشركات" حول الدخل المعفى: توزيعات الأرباح وإعفاء المشاركة عبر الرابط أدناه:

[للمزيد اضغط هنا](#)

تواريخ تقديم الإقرارات Filing Dates

15th November 2023

Final deadline for filing Excise returns for the tax period ended **31st October 2023**

الموعد النهائي لتقديم الإقرارات الضريبة الانتقائية للفترة المنتهية في **31 أكتوبر 2023**

28th November 2023

Final deadline for filling VAT returns for the tax period ended **31st October 2023**

الموعد النهائي لتقديم الإقرارات ضريبة القيمة المضافة للفترة المنتهية في **31 أكتوبر 2023**

صفحة الفعاليات القادمة Upcoming Events Page

To know more about FTA's events and workshops visit our **Events Page**:

[Click here](#)

لمعرفة المزيد عن فعاليات وورش عمل الهيئة الاتحادية للضرائب قم بزيارة **صفحة الفعاليات**:

[اضغط هنا](#)

رأيك يهمنا!

Your Opinion Matters!

Share your opinion through the Survey to Measure Taxpayers' Satisfaction with Awareness of Tax Topics"

شاركنا رأيك عبر "استبيان قياس رضا دافعي الضرائب عن المواد التوعوية"

[Click here](#)

كيف نتواصل معنا؟ How to Contact Us?



info@tax.gov.ae



800 82923